
 

  

Uitkomsten van de bijeenkomsten met 
evenementenorganisatoren en de 

vergunningverleners/coördinatoren gemeenten 
over het organiseren van evenementen in Fryslân.  

 

Aanleiding 
Binnen de TAF is recentelijk aandacht gevraagd voor de uitdaging waar zowel grote als kleine 

(Friese) evenementenorganisatoren voor staan. Er moet in toenemende mate rekening worden 

gehouden met voorwaarden en regelgeving, onder andere op het gebied van veiligheid, mobiliteit, 

geluidsbelasting, natuurbescherming. Daarnaast zijn er onder andere uitdagingen op het gebied 

van duurzaamheid, verzekeringen, behoud en inzet van vrijwilligers. Op 31 januari jl. heeft de TAF 

hierover een brainstormsessie georganiseerd. Er is toen gesproken met een aantal deskundigen. In 

navolging op deze brainstormsessie heeft de TAF twee bijeenkomsten georganiseerd. Tijdens de 

eerste bijeenkomst is met evenementenorganisatoren van Friese evenementen gesproken. De 

tweede sessie was met gemeentelijke evenementen coördinatoren en vergunningverleners. Het 

uitgangspunt van deze bijeenkomsten was om ervaringen en kennis te delen maar ook om te 

kijken waar de partijen elkaar kunnen aanvullen.  

 

In deze terugkoppeling wordt ingegaan wat is opgehaald tijdens deze twee bijeenkomsten. Zie 

hiervoor de ‘Rode draden analyses’. En welke vervolgstappen gezet gaan worden.   

 

Opbrengst (“het net opgehaald”) 

Van beide bijeenkomsten is een zogenaamde “Rode draden analyse"  gemaakt. In beide 

bijeenkomsten blijkt dat er eigenlijk hetzelfde doel is. ‘Mooie en veilige evenementen mogelijk 

maken voor onze inwoners en bezoekers van onze provincie’.  

Zowel uit de analyses als de gesprekken blijkt dat er verrassend veel overeenkomsten zijn in de 

behoeften van deze doelgroepen. Dit ondanks dat iedereen er vanuit een ander perspectief in 

staat. 

 
Zowel de organisatoren als de gemeenten worden overladen met nieuwe inzichten, regelgeving, 
eisen etc. 
Er is behoefte om dit periodiek te bespreken en elkaar te helpen waar nodig. Het organiseren van 

bijvoorbeeld themabijeenkomsten (zoals nu is gedaan) kan hierbij helpen. Maar ook een 

kennisloket voor Fryslân zou hierbij kunnen helpen.  

 

 

 

Het is belangrijk dat de bestuurders in Fryslân meer betrokken worden  



 

1 

Betrokken bij de worsteling voor het goed kunnen organiseren van een evenement door de 

organisatoren. En het goed kunnen helpen en verlenen van de vergunningen door de gemeenten 

en provincie.  

Evenementen zijn belangrijk voor de mienskip en het toerisme in onze provincie. Het moet 

mogelijk blijven om deze te kunnen organiseren. En om de vergunningverleners de ruimte te geven 

om de organisatoren te helpen bij de evenementen en goede vergunningen af te geven.  

 

Het helpt zowel de organisatoren als de vergunningverleners dat er meer duidelijkheid is over de 
spelregels zoals:  
- Goed en actueel evenementenbeleid 

- Regionale en Gezamenlijke formats 

- Eenduidige Procedures 

- 1 overheid, 1 verhaal, 1 beleid (toekomst)  

- Duidelijke subsidieregeling  

- Intake voor kleine evenementen  

- Benaderbaarheid 

- Risicoreductie (waarborg fonds) 

 

Er is echter nog meer informatie nodig om het beeld volledig te krijgen 
In beide bijeenkomsten is naar voren gekomen dat er nog gesproken moet worden met de 

‘kleinere’ organisatoren (dorpsfeesten e.d.). Ook is een gesprek met de adviseurs van de overheid 

en hulpdiensten nodig, namelijk de politie, Veiligheidsregio Fryslân en de provincie. Daarnaast is 

het van belang om onze bestuurders te betrekken bij het beeld om zo te zorgen dat de genoemde 

oplossingen kunnen worden geïmplementeerd.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


